
Dagsorden bestyrelsesmødet den 25.01 

Afbud:  

Godkendelse af referat fra sidst 
Godkendt 

 

Nyt fra Formanden: 
Der afholdes repræsentantskabsmøde i DRF  
SR og Kim har haft lønforhandlinger.  
Lokalplanen omkring ”skoven” er blevet vedtaget.  
Tillykke med jubilæet til os alle  

 

Nyt fra Berider: 
Fysioterapien er lidt ramt af corona-sygdom lige nu.  

 

Økonomi - regnskabsstatus og periodiseret budgetopfølgning:  
Det ser fornuftigt ud.  
De ansatte i ridefysioterapien har fået en lille lønforhøjelse 
 
Vores priser reguleres pr 1. april da både strøm og foder er steget 
 

 

Elevheste: 
 Vi er fortsat på udkig efter egnede elevheste.  
Texas er blevet aflivet 

 

Poul har ordet: 
Der er købt en næsten ny fodervogn 
Handicapliften er blevet serviceret  
Der er blevet renser grøfter  

 

  

Evaluering af arrangementer: 
 Tine har sendt resultater af de seneste stævner.  - vi gennemgik den seneste 
stævnerapport.  
 

 
 

Nyt fra Udvalgene: 
Cafeteria: Der er fortsat brug for hjælp i cafeteriaet til stævnet.  
Stævne: 
Medie: 
 

 

Kommende arrangementer:  
 
12-13/2 spring hest/pony 
5-6/3 dressur pony 
4. maj er der hedeløb  
7.-8. maj C stævne hest/pony 

 

Opfølgning fra sidste møde. 
 

 
 
 

Eventuelt: 
Opfordring til de ansatte om at købe sikkerhedsudstyr.  

 
 



Dagsorden bestyrelsesmødet den 25.01 

Charlotte undersøger om muligheden for at vi kan komme i betragtning til 
sponsorater fra OK 

 

Til hjemmesiden: 
 

 

Næste møde: 
28. februar 
Generalforsamling - evt.  afholdes en fredag så vi kan fejre vores 10 års jubilæum.  
Planlægning af ridelejre 

 

 


